
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

Met deze brief informeren wij u over ons voornemen om samen met de Rijks-

universiteit Groningen (RUG) en de Hanzehogeschool Groningen (HG) een 

wandelpad langs Blauwborgje op de Zernike Campus aan te leggen voor zo-

ver deze ligt tussen het sportcentrum Aclo en de Professor Uilkensweg. Het 

plan voorziet in een wandelpad en een drietal nieuwe veilige oversteken. Het 

plan is voorzien van een adequaat groenplan met voldoende compensatie voor 

de te kappen bomen en die voldoet aan de ecologische ambities van de ge-

meente en RUG.  

 

Aanleiding 

Er ontbreekt een voetpad langs de weg, waardoor voetgangers over de weg 

moeten lopen. De huidige situatie voldoet niet aan de basisprincipes van een 

toegankelijke en veilige campus. Het is een onveilige en ongewenste situatie 

om voetgangers over de weg te laten lopen en de huidige inrichting is laag-

waardig. De noodzaak om de situatie hier te verbeteren is toegenomen. De 

nieuwbouw van ZP7 van de HG is inmiddels deels klaar en er is vanuit dit ge-

bouw een fiets- en wandelpad aangelegd die uitkomt op Blauwborgje. Daar-

naast is Polyganics hier nu gevestigd en is het innovatiecentrum chemie en 

engineering dit jaar voltooid. In de toekomst worden meer bouwontwikkelin-

gen verwacht.  

 

Het plan om een wandelpad langs Blauwborgje aan te leggen is een van de 

projecten die is opgenomen in het Stedenbouwkundig plan van West8 uit 

2015 (Masterplan) samen met o.a. de herinrichting Zernikelaan. Blauwborgje 

is een drukke doorgaande weg op de Zernike Campus. De huidige groen-

strook  heeft weinig landschappelijke kwaliteit en er is vooral sprake van op-

schot. Met de aanleg van dit wandelpad waarderen we deze strook ruimtelijk, 
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functioneel en ecologisch op en dragen we bij aan een aantrekkelijk en hoog-

waardig ingerichte campus.  

 

Inhoud plan 

 

Het voetpad 

Het voetpad is een vrijliggend voetpad van 1,50 meter breed. Het voetpad 

wordt uitgevoerd in betonverharding. Het voetpad slingert daar waar het no-

dig is om een bestaande boom te behouden of om ruimte te maken voor een 

nieuwe boom. Het gehele voetpad heeft een lengte van ongeveer 720 meter en 

sluit aan de zuidelijke kant aan op het bestaande voetpad voor de ACLO en 

aan de noordelijke kant op de oversteek richting De Mudden en de voorma-

lige P+R. 

 
 

Beplanting 

Het nieuwe voetpad wordt landschappelijk ingepast, waardoor de huidige 

groenstrook die ruig is en op een achterkant situatie lijkt, juist een aantrekke-

lijke voorkant wordt. Belangrijk is daarbij dat de sportvelden in de nieuwe si-

tuatie open worden ten opzichte van het huidige gesloten karakter. Daarom 

worden lage beplanting en grotere bomen voorgesteld waardoor het zicht 

open wordt en blijft. De lage beplanting bestaat uit een bloemrijk mengsel 

met krokus en ratelaar, afgewisseld met lage heesters onder de bomen.  
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Bomen 

De huidige bomen in de groenstrook zijn exact geïnventariseerd en ingeme-

ten. We hebben ons daarbij ingespannen om bomen te behouden en dat is 

voor een groot deel gelukt. Er moeten uiteindelijk wel vijf bomen worden ge-

kapt, alsmede ook 2650 m2 houtopstand. Van de vijf te kappen bomen zijn er 

vier monumentaal vanwege hun leeftijd.  

 

In het plangebied planten we 30 bomen en 1480 m2 houtopstand en daarnaast 

planten we in de directe nabijheid nog 1200 m2 houtopstand terug, op een 

perceel nabij het Reitdiep en de Prof. Uilkensweg. We voldoen hiermee 

(ruim) aan het gemeentelijke compensatiebeleid aangaande bomen.  

 

Het precieze bomenonderzoek, de te kappen bomen en houtopstand, alsmede 

de nieuw te planten bomen en houtopstand is verwerkt in de bijgevoegde 

BEA, die door ons college is vastgesteld. Deze is ter kennisname bijgevoegd. 

Er is geen sprake van ligging in de stedelijke ecologische structuur (SES). 

 

 
Ontwerp groenzone nabij Prof. Uilkensweg en Reitdiep. Ontwerp is opgesteld 

in overleg met specialisten ecologie, cultuurhistorie, landschap en stadsbe-

heer.  

 

Ecologie 

De huidige ecologische waarde van de groenstrook is geïnventariseerd. Hier-

bij zijn geen bijzonderheden aangetroffen. In het ontwerp is rekening gehou-

den met de ecologische waarde door de inrichting met veel bomen en heesters 

en beplantingssoorten die bijdragen aan versterking van ecologische waarden.  
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Hekwerk  

Het huidige hekwerk dient te worden verwijderd. Een nieuw lager hekwerk 

wordt geplaatst tussen het voetpad langs de sportvelden en de groenstrook om 

de sportvelden te kunnen afsluiten. Dit hekwerk is transparant en gaat op in 

de omgeving en het achterliggende hekwerk rondom het sportveld. 

 

Drempels en oversteken  

Op drie locaties worden verhoogde vlakken aangebracht in combinatie met 

een voetgangersoversteek. Deze verhoogde vlakken worden gemarkeerd in 

een rode kleur en een zebrapad verbindt de route voor voetgangers. Op deze 

manier verbeteren we de oversteekbaarheid en veiligheid van Blauwborgje. 

Met deze lichte drempels hopen we de gemiddelde snelheid van auto’s ook 

terug te dringen.  
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Financieel en contractueel 

In totaal hebben we voor dit project € 600.000,- (excl. btw) gereserveerd, in-

clusief plankosten, voorbereiding en toezicht.  

De kosten van € 600.000,- worden ondergebracht in het door uw raad in mei 

2018 beschikbaar gestelde krediet voor Zernike Infrastructuur (totaal € 

15.153.832,-, waarvan € 8.430.266,- door RUG en HG is bijdragen). Dit is 

mogelijk omdat we op de heringerichte aansluiting noordelijke ringweg en de 

herinrichting Zernikelaan dit bedrag nog beschikbaar hebben. Het resterende 

beschikbare budget wordt hiermee dus weer ingezet op de Zernike Campus en 

hiermee wordt invulling gegeven aan een al langer gekoesterde wens om dit 

voetpad aan te leggen, zoals opgenomen in het stedenbouwkundig master-

plan.  

 

Er wordt een samenwerkingsovereenkomst opgesteld waarin de precieze af-

spraken over financiering, opdrachtgeverschap, verantwoordelijkheden, on-

derhoud etc. worden vastgelegd.  

 

Vervolg 

Uitvoering van dit plan voorzien we voorjaar 2023, een en ander is afhanke-

lijk van de procedure omgevingsvergunning en aanbestedingsprocedure.   

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


